

Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2024-09-17

Närvarande: Linn Sundin, Agnes Franzén, Linn Norman, Albin Färm, Vilma Andersson, Clara Lidquist, Ida Desvall, Julina Sahlberg, Millie Johansson.

Ej närvarande: Yo Borg

Plats och tid: R19, 15:30.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 15:31.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Agnes Franzén och Ida Desvall

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Haft grillkväll med övriga styret, svarat på mail, bokat in utbildningar och möten jag ska gå på. Börjat skissa på pitch inför reversed-fair mässan. Läst igenom STUFF-kontrakt för att dubbelkolla att allt går rätt till. Gjort märke till fulvinsrundan tsm med Clara och Millie. Skickat in uppdaterat information till LUST.

§ 2.2 KASSÖR

Haft möte med Sam, suttit med lite återbetalningar. Gjort fakturor för spons.. Grillkväll, Kebabhouse.

§ 2.3 INFORMATÖR

Har haft grillkväll plus mastersittning, skickat ut månadsbrev, publicerat olika inlägg på både instagram och facebook. Fixat så att alla mejllistor stämmer.

§ 2.5 AMO

Har haft utbildning med SFS och stora AMO-utbildningen. Fortsatt med fulvinet, nästan klart. Fick vara med och prata med ettan imorse. Hade lunchmöte om fulvinsrundan. Bokat CAMO-möte. Och grillkvällen.

§ 2.6 MANA

Mailat företag, stämt av saker med Agnes, skickat fakturor, jagat jobtop. Haft möte om cykelfest.

§ 2.7 MYSA

Jag har haft möte angående cykelfesten, gjort formulär och tagit hjälp av Linn N för att skapa eventet på facebook. För tillfället är 26 anmälda! Jag har suttit med Millie och Linn S och skapat fulvinsmärke samt märke till cykelfesten. Haft möte angående fulvinsrundan.

§ 2.8 UB

Har rekryterat nästan alla klassrepresentanter, har bokat in ett möte med utbildningsutskottet och även haft kontakt med kodvet inför studiestuga. Haft planeringsmöte med fulvinsrunda-gänget. Men också gjort klart märkena inför cykelfesten + fulvinsrundan tsm med Clara och Linn S.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Vi har börjat jobba ordentligt med Flashback. Har dessutom börjat kolla på Helan och halvan (26 okt). Sen har jag hjälpt till med både fulvinsrundan och cykelfesten.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Har tagit kontakt med dem i Nederländerna, men de har tyvärr inget svar än. Deltagit på grillkvällen.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Bestämt KVIA till vecka 7. Har en alumn från Knowit som är bokad. Har mailat flera men ej fått svar. Haft möte angående cykelfest

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 FUM-MÖTEN

Jag Linn behöver minst två till så vi kan rotera om att gå på mötena (rekommendation från Anna) Jag gör ett rullande schema när varje person ska gå + vikarier ifall någon är sjuk.

Utbildning för att få gå på dessa möten är den 25/9, 18-21. Mötena är 1 gång i månaden, deltar man på 2 eller 3 får man presentkort på Ica. Anmälan till utbildningen senast den 21/9 (Jag Linn fixar det). Man får mat och fika på mötena!

Julina, Albin och Ida hjälper också till.

§ 3.2 STUDIESTUGA

Studiestuga (Millie) Bokad SH62 15:15-18 8 oktober. 21 oktober är det också inplanerat att ha studiestuga.

§ 3.3 DATUM FÖR HÖSTMÖTE

Mitten-slutet av November

Kostnader för valpub (Hg sänk med 100 kr, budgeterat 800 kr)

Förra året hade de den 28 november. Finns budgeterat för att hyra hg. Kolla med Kognitivet när de vill ha sina invalda. Förslagsvis den 20e november eller 27e november. Clara skriver till Yo och kollar.

§ 3.4 FULVINSRUNDAN

Vilka som kan vara med och hålla station

Presentera lekarna vi håller

Ny plats: viagraparken

Kolla om någon har bil och kan frakta fulvinstunnorna. Alternativt köra på Volvo on demand.

Kl 15: 00 och Bilansvariga frakta fulvin: Albin, Linn S, Ida, Vilma

Rekvisita: Sopsäckar + pappersmuggar (Linn S), Bunkar (Ida), petflaskor (de som har)

Övriga dyker upp 16:00

§ 3.5 ADVENTSSITTNING

Vill vi hålla en och isåfall vart?

Alternativt ha en lite fulare sittning i Gasquen eller örat. Då måste vi dock laga mat. Runt vecka 49-50.

§ 3.6 KOMMUNIKATION

Vi kommer överens om hur vi kommunicerar med varandra när man ex vill ha hjälp med sina uppgifter eller bara generell kommunikation, vi går varvet runt där alla får säga hur de vill bli kontaktade och kontakta andra.

§ 3.7 FÖRSLAG PÅ EN MÅNATLIG EVENTKALENDER

Ligger ett förslag under scheman och kontrakt mappen

Linn Sundin har skissat och kalender ligger i mappen "schemat och kontrakt".

§ 3.8 PRESENTATIONER PÅ INSTAGRAM

Datum och innehåll?

- förslagsvis i slutet av september
- vilken typ av frågor ska besvaras?

Upplägg på inlägget:

Namn:

Post:

Ålder:

Hem-hemma:

1. Vad är det bästa/roligaste med din post?
2. Hur ser en dag ut på din post?
3. Någon fun fact

23 september, deadline för bild (rolig) + styrelsebild och texten.

§ 3.9 SU-PROJEKT

När ska vi börja planera det, ska vi köra på kogvetspridning? Börja planera det i December typ.

§ 3.10 SAFT

Mini-saft kört ihop med flashback i koggidoren med egen dryck och typ pizza. börjar rodda typ 2 veckor innan

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2024-09-24 kl 12:00 i R19

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Ha fulvinsrunda med resterande styret, anmäla oss till FUM-utbildning, svara på mail, hitta

§ 6.2 KASSÖR

Skicka ut stuff fakturan, börja med bokföringen.

§ 6.3 INFORMATÖR

Fått in presentationer för Instagram och börja lägga upp, ladda upp mötesprotokoll och fixa KVVIT till hemsidan.

§ 6.5 AMO

Hålla fulvinsrunda med resten, leta bil åt det. Träffa CAMO. Anmäla till FUM utbildning. Hitta spexbild och svara på frågor åt Linn för instagram. Träffa klassreppar med Millie.

§ 6.6 MANA

Maila företag (alla ska vara kontaktade då till KVIA), fortsätta skriva till JobTop, ta emot leverans av ryggsäckar, matlådor?

§ 6.7 MYSA

Prata med Angela om valpub och höstmöte.

Prata med Yo om vilka datum som passar angående adventssittning och höstmöte.

Fortsätta med cykelfesten.

§ 6.8 UB

Träffa utbildningsutskottet, gå på utbildningar + programråd. Ska även kontakta labbassistenter inför studiestuga och fixa småsaker kring det. Skicka in presentation till Norman.

§ 6.9 MÄSTERICHEF

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Fulvinsrunda + fixa bil

Skriva presentation och välja ut bild.

Ska kontakta kontaktpersonen igen, för att kunna börja planera men framförallt kunna skicka ut ett mail om att ta emot studenterna.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Planera KVIA, förhoppningsvis fått fler svar av alumner, skriva presentation,

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman



Ordförande: Linn Sundin



Justerare: Agnes Franzén



Justerare: Ida Desvall

